
Les c�meres a la N-II, en espera

L'Ajuntament de la Jonquera ha rebut diverses ofer tes que est� estudiant i

de moment no tindr� cap par tida en el pressupost de 2014

G.T. | DDG

L'Ajuntament de la Jonquera no inclour�, de moment, als pressupostos del 2014 la instalálaci� del programa de

videovigil�ncia a la N-II. L'alcaldessa, S�nia Mar t�nez (CiU), diu que el Govern municipal mant� la voluntat de

desenvolupar el projecte al llarg de l'any vinent per� que encara no est� madur, que han rebut diverses ofer tes i

que s'han d'estudiar els preus i les condicions. Durant la darrera Junta de Seguretat Local, l'Ajuntament va

abordar aquesta q�esti� amb el director dels Serveis Territorials d'Interior, Alber t Ballesta, que li va oferir

assessorament. L'objectiu del sistema �s garantir la seguretat a la zona, que t� des de fa temps un impor tant

problema amb la prostituci�.

El passat mes de setembre, l'Ajuntament anunciava la voluntat d'incloure aquest projecte als comptes de cara a

l'any vinent. Aleshores, havien rebut un primer pressupost que ascendia a m�s de 300.000 euros. Mar t�nez ja va

manifestar llavors que era un impor t inassumible per l'Ajuntament i que se'n volien estudiar d'altres, aix� com

plantejar la possibilitat que alguns empresaris del municipi par ticipessin en la inversi�. L'alcaldessa diu ara que,

malgrat que mantenen la voluntat de fer-ho al llarg d'aquest any, encara estan estudiant les propostes rebudes.

"Hem de veure quina ofer ta ens interessa m�s perqu� hi ha empreses que presenten sistemes tecnol�gics

diferents amb m�s o menys prestacions", assegura. En aquest sentit, diu que seria absurd posar una par tida als

pressupostos si encara no se sap el que costar� l'actuaci�.

"La idea �s que les c�meres facin un efecte dissuasiu a les carreteres que discorren per la Jonquera i el Per t�s.

D'altra banda, si es graven les matr�cules ser� m�s f�cil aplicar l'ordenan�a que tenim per multar els clients

perqu� de ben segur que no els far� gr�cia que la multa els arribi a casa", insisteix l'alcaldessa. Tot i aix�,

Mar t�nez assegura que a la trobada es va constatar que el nombre de prostitutes havia disminu�t en els darrers

temps. "El problema �s que a la Jonquera la via �s de titularitat de l'Estat i aqu� els Mossos no tenen

compet�ncies per actuar", afegeix.

L'anunci del projecte de videovigil�ncia es va fer el mes d'abril passat durant la celebraci� de la festa de la

Policia Local al municipi. Aleshores, es va manifestar que la voluntat era posar-ne a les rotondes d'entrada i

sor tida del poble aix� com en els principals accessos i pol�gons per tal de combatre activitats delictives com les

relacionades amb la prostituci�. L'Ajuntament compta, des del principi, amb el supor t del Depar tament d'Interior.
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